
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Čakovca održane 03. ožujka 2011.,   
u Gradskoj vijećnici u Čakovcu  K. Tomislava 15, s početkom u 12.00 sati  

  
 Sjednicu je s Pozivom KLASE: 021-05/11-01/40, URBROJ: 2109/02-11-04-01, od 25. 
veljače 2011., sazvao predsjednik Gradskog vijeća Gordan Vrbanec, ing. el. Konstatirao je 
da su sjednici nazočni svi vijećnici osim Stjepana Trstenjaka koji je najavio da će zakasniti. 
Prisutni su: gradonačelnik Branko Šalamon, zamjenik gradonačelnika Veselin Biševac, mag. 
ing. elektrotehnike te pročelnici upravnih tijela Grada Čakovca: mr. sc. prava Dragica 
Kemeter - pročelnica Upravnog odjela za upravu, Ninoslav Šipoš, mag. ing. arh. i urb. - 
pročelnik Službe za provođenje dokumenata prostornog uređenja i izdavanje akata o gradnji, 
Lidija Jaklin, mag. oec. - pročelnica Upravnog odjela za financiranje, Slobodan Veinović, 
mag. politologije - pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Marijana Pal, mag. 
oec. - voditeljica Službe za unutarnju reviziju, Ivica Pongrac, univ. spec. oec.- pročelnik 
Upravnog odjela za komunalno redarstvo, Nenad Hranilović, mag. oec. - pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo, Antun Gjerapić, mag. ing. aedif. - pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i Velimir Kramarić, mag. ing. arh. i urb. - pročelnik Upravnog odjela 
za prostorno uređenje. 
 Sjednici su bili prisutni i ravnatelji gradskih ustanova: Sonja Kuhanec, odgojiteljica – 
ravnateljica Dječjeg vrtića Čakovec (iz računovodstva Lidija Jurčić), Ljiljana Križan, dipl. 
knjižničar – ravnateljica Knjižnice „Nikola Zrinski“ Čakovec (iz računovodstva Lidija Bedić),  
Ladislav Varga, prof.–ravnatelj Centra za kulturu Čakovec (iz računovodstva - Božica 
Telebuh), Verica Rosić – ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Čakovec i Ivan Krištofić, dipl. 
ing. – zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Čakovca. 
 Sjednici su bili prisutni i mr. sc. Sunčana Glavina Petričević - voditelj financijsko-
računovodstvenog sektora i Dario Ban, dipl. ing. građ. – voditelj Sektora upravljanja 
projektima. predstavnici Međimurskih voda d.o.o. Čakovec te Vanja Ovčar, predsjednik 
Savjeta mladih Grada Čakovca. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je u vijećnici prisutno 24 vijećnika te da 
Gradsko vijeće ima kvorum. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da su sjednici prisutni predstavnici medija.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća obavijestio je vijećnike da su uz materijale dobili:  
- Izvod iz zapisnika s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Čakovca 
- Odgovore na vijećnička pitanja s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Čakovca 
- Izvješće o boravku delegacije Kiryat Tivona u Gradu Čakovcu 
- Pisani obrazac prijave za aktualni sat 

 
Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da su vijećnici dobili Izvod iz zapisnika sa 

11. sjednice Gradskog vijeća Grada Čakovca.  
  
   Predsjednik Gradskog vijeća daje na usvajanje Izvod iz zapisnika sa 11. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Čakovca KLASE: 021-05/10-01/255, URBROJ: 2109/2-02-10-17 
od 09. prosinca 2010.  

 
«Za» je  glasovalo 24 prisutnih vijećnika, 0 ih je bilo „protiv“, 0 „suzdržanih“ pa 

predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Izvod iz zapisnika sa 11. sjednice Gradskog 
vijeća Grada Čakovca usvojen jednoglasno. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da su vijećnici primili na stol: 

- Zamjenu materijala uz točku 12. dnevnog reda 
- Zamjenu materijala uz točku 15. dnevnog reda 
- Mišljenja Odbora za financije i proračun 
- Mišljenja Odbora za društvene djelatnosti 
- Mišljenja Odbora za statutarno pravna pitanja 
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- obavijest vijećnicima Gradskog vijeća Grada Čakovca o provođenju obuke 
vijećnika u Hotelu Park u Čakovcu, 4. i 5. ožujka 2011.  

 
Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje Dnevni red s 12. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Čakovca.  
 

„Za“ je glasovao 24 vijećnik, 0 ih je bilo „suzdržanih“ i 0 „protiv“ pa predsjednik 
Gradskog vijeća konstatira da je jednoglasno usvojen sljedeći:  
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Donošenje Odluka o usvajanju Izvješća o poslovanju gradskih ustanova u 2010.: 
         a) Dječji vrtić Čakovec 

      b) Knjižnica „Nikola Zrinski“ Čakovec 
      c) Centar za kulturu Čakovec 
      d) Pučko otvoreno učilište Čakovec 
      e) Javna vatrogasna postrojba Čakovec 

2. Donošenje Odluke o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu gradonačelnika od 1. 
srpnja do 31. prosinca 2010.  

3. Donošenje Odluke o donošenju DPU Gospodarska zona Istok – sjeverni dio u Čakovcu  
4. Donošenje Odluke o usvajanju godišnjeg izvješća „Međimurskih voda“ d.o.o. Čakovec 

o prikupljenim i utrošenim sredstvima te izvedenim radovima temeljem povjerenih 
javnih ovlasti za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2010.  

5. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine  
6. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2010.  
7. Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2010.  
8. Usvajanje Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Čakovec za 

2010.  
9. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ostvarivanju prava na pristup 

informacijama  
10. Donošenje Odluke o pokretanju postupka za ocjenu ustavnosti Zakona o porezu na 

dohodak Ustavnog suda RH  
11. Donošenje Odluke o kriterijima i načinima provođenja ocjenjivanja službenika uprave 

Grada Čakovca  
12. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o obavljanju dimnjačarskih 

poslova  
13. Donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama  
14. Donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Grada Čakovca za k.o. Čakovec, Gornji Pustakovec, 
Ivanovec, Krištanovec, Kuršanec, Mačkovec, Mihovljan, Savska Ves, Šandorovec, 
Totovec i Žiškovec  

15. Donošenje Odluke o prodaji zemljišta na Sajmištu u Čakovcu  
16. Donošenje Odluke o potvrđivanju Zaključka o Odlagalištu za neopasni otpad Totovec  
17. Davanje Suglasnosti Dječjem vrtiću Čakovec na uvođenje četverosatnog programa za 

djecu s teškoćama u razvoju  
18. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Odluke o ostvarivanju prava na 

pristup informacijama  
19. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Čakovca u 2010.  

 
Predsjednik Gradskog vijeća informirao je vijećnike o održavanju obuke vijećnika 4. i 5. 
ožujka 2011. u Hotelu Park. 
 
Gradonačelnik Grada Čakovca pročitao je pismo Hrvatske franjevačke provincije Sv. Ćirila i 
Metoda. 
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Vijećnicu su napustili članovi HDZ-a i HSLS-a. 
 
U vijećnici je ukupno 18 vijećnika. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća otvara aktualni sat u 12.09 sati. 
 
Karolina Juzbašić postavila je sljedeća pitanja: 
a) vezano uz prometnu sigurnost pješaka u gradu gdje je posebno upozorila na potrebu 
pojačane kontrole vozača, pogotovo u vrijeme kad je pojačani promet te je s tim u vezi 
postavila pitanje pročelniku Upravnog odjela za komunalno redarstvo o kaznama za 
pogrešno parkiranje s naglaskom na Ulicu Kralja Tomislava u Čakovcu, ispred I. OŠ; 
b) vezano uz prigovore građana na izmet i iritantno glasanje vrana i golubova u gradu, da li 
se nešto poduzima i ponudila je konkretne prijedloge.  
 
Branko Šalamon je odgovorio: 
a) Da se već duže vremena prati problematika nesavjesnih vozača, da je razgovarao sa 
policijom. 
b) Što se tiče vrana, Grad Čakovec je godinama u proračunu imao 60 tisuća kuna za njihovo 
uklanjanje, čime je njihov broj znatno smanjen. Potrebno je znati da ih je zabranjeno loviti na 
lijepak, zabranjeno ih je plašiti repelentima, zabranjeno ih je na određeni način maltretirati. 
Jedno vrijeme su se sokolima lovile vrane. Predložio je da vijećnica da svoje prijedloge 
Upravnom odjelu za komunalno redarstvo. 
 
Ivica Pongrac nadovezao se na odgovor gradonačelnika vezan uz prometnu sigurnost 
pješaka u gradu te je rekao da je po pitanju sigurnosti prometa na području grada stanje 
zadovoljavajuće i to prema izvješćima o stanju sigurnosti na području grada, koje redovito 
dostavlja Policijska uprava međimurska. Policijska postaja Čakovec, koja ima oko 150 
zaposlenika, izrekla je  oko 500 kazni za različite oblike prekršaja na području Grada 
Čakovca. S obzirom na teško vrijeme, puno se radi na prevenciji iako je kažnjavanje 
neizbježno.  
 
Josip Varga postavio je sljedeća pitanja: 
a) U naseljima gdje je izvedena tzv. razdjeljna kanalizacija (Novo Selo Rok, Krištanovec i 
Ivanovec), koliko je objekata odnosno parcela priključeno na sustav oborinske kanalizacije? 

b) Na koji način Međimurske vode d.o.o. Čakovec kontroliraju da vlasnici ne spajaju 
oborinske vode na sustav fekalne kanalizacije?  
 
Branko Šalamon odgovorio je: 
a) Izvedenih priključaka je premalo. Razdjeljna kanalizacija kvalitetnija je od mješovite. Dio 
oborinskih voda nažalost završava u fekalnoj kanalizaciji. 
 
Jurica Horvat je u ime stanara u Ulici Josipa Bana Jelačića (kod vojarne), postavio pitanje 
što će se poduzeti s obzirom da se otpad svih oblika odlaže kod vojnog poligona.  
 
Branko Šalamon odgovorio je da će nažalost Grad Čakovec morati platiti nečije nedjelo 
saniranjem te divlje deponije.  
 
Zlata Zorko je postavila sljedeća pitanja: 
a) u ime stanara Sokačeve ulice u Čakovcu (Jug), koje interesira što je sa rasvjetom te ulice? 
Napomenula je da je isto pitanje postavio i Gradski kotar Jug. Zatražila je pisani odgovor.  
b) Što je učinilo komunalno redarstvo sa umjetnom travom koja se još uvijek nalazi na SRC-u 
u Čakovcu?  
 
Branko Šalamon je odgovorio: 
a) S obzirom da nema novaca nastojati ćemo uvesti barem jedno rasvjetno tijelo. 
b) S obzirom da je dio umjetne trave nestao, čini se da ju je odvezao vlasnik, pa će valjda 
odvesti i zadnju trećinu, a ako ne, Grad će postupiti sukladno svojim općim aktima. 
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Đuro Bel postavio je sljedeća pitanja: 
a) U ime građana A.G. Matoša u Čakovcu – da li će se izmjestiti kontejner koji se nalazi 
neposredno kod dječjeg igrališta? 
b) Kada će mještani novog dijela naselja Martane u Čakovcu, dobiti rasvjetu? 
c) Da li je postignut dogovor Županije i Grada Čakovca vezan uz Časnički dom? 
d) U pisanom obliku, zatražio je odgovor na pitanje koliko su i koji klubovi, preko zajednice 
sportova i na druge načine, dobili sredstava prošle godine, a koliko će dobiti ove godine? 
e) Što je sa isplatom naknade za novorođenu djecu za 2010? 
f) Da li gradonačelnik  odlazi u Uskok kao što piše u novinama? 
 
Branko Šalamon je odgovorio: 
a) Što se tiče kontejnera neka vijeće Gradskog kotara predloži kamo staviti kontejner i želi li 
ga uopće imati. 
b) Što se tiče rasvjete u Martanama, ona ovisi od sredstava. 
c) Što se tiče Časničkog doma, već smo Gradskom vijeću dali podatke da Grad Čakovec 
nema obvezu od 7 milijuna kuna već od 3 i pol milijuna kuna. Što se tiče drugih obveza za 
dobiveni Časnički dom, nema  ih.  
d) Što se tiče novaca za klubove, oni su u proračunu, a da li će biti isplaćeni, ovisi od priljeva 
sredstava u proračun. Ove godine nešto smo dali zajednici sportova za stručni rad i redovitu 
djelatnost, a platili smo i klubovima za režije. Osim toga, nešto smo dali i za turnir.  
f) Što se tiče Uskoka, podnesena je anonimna prijava na koju sam odgovor dao policiji. 

 
U vijećnici je trenutno prisutno 19 vijećnika. 
 
Veselin Biševac se priključio odgovoru vezanom uz novinske natpise da nije dobio poziv od 
Uskoka. 
 
Dragutin Vugrinec je predložio da se kod područne škole u Žiškovcu, u dogovoru sa  ŽUC-
om pokuša nešto učiniti na smanjenju brzine, a da to nebudu ležeći policajci.  
 
Branko Šalamon je odgovorio da će Grad Čakovec u dogovoru sa ŽUC-om učiniti nešto na 
usporavanju županijske ceste Žiškovec – Vratišinec.  
 
Mario Medved je upozorio da se u Ulici P. Preradovića ne poštuje zabrana zaustavljanja i 
parkiranja, te je zamolio da se tu nešto učini.   
 
Branko Šalamon je odgovorio da će se urgirati.  
 
Marijan Reich je upozorio na isticanje građevinske dozvole za kanalizaciju Dravskog bazena 
i na probleme sanacije kanalizacije.  
 
Branko Šalamon je odgovorio da će o tome na današnjoj sjednici Gradskog vijeća o tome 
izvješće dati Međimurske vode d.o.o. Čakovec. 
 
U 12.49  sati predsjednik Gradskog vijeća zatvara aktualni sat. 
 
Točka 1.  
 
Donošenje Odluka o usvajanju Izvješća o poslovanju gradskih ustanova u 2010.  
 
a) Dječji vrtić Čakovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali:  Josip Varga, Đuro Bel, Branko Šalamon, Sonja Kuhanec, Lidija 
Jurčić 
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Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Izvještaj o ostvarenju Plana i programa rada i financijskog poslovanja 

u 2010. Dječjeg vrtića Čakovec, koje je Upravno vijeće Dječjeg vrtića Čakovec 
prihvatilo Odlukom KLASE: 003-06-01/11-182-01, URBROJ: 2109-73/11-02, od 10. 
veljače 2011. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
b) Knjižnica „Nikola Zrinski“ Čakovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali:  Đuro Bel, Ljiljana Križan 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 

Usvaja se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Knjižnice „Nikola Zrinski“ 
Čakovec za 2010., koje je Upravno vijeće Knjižnice „Nikola Zrinski“ Čakovec prihvatilo  
Odlukom URBROJ: 43-1/11, od 16. veljače 2011.  
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
c) Centar za kulturu Čakovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Financijsko izvješće i Izvješće o radu Centra za kulturu Čakovec za 

2010., koje je Upravno vijeće Centra za kulturu Čakovec prihvatilo na 13. sjednici 
održanoj 18. veljače 2011. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
d) Pučko otvoreno učilište Čakovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Godišnji obračun Pučkog otvorenog učilišta za 2010. te obrazloženje 

financijskog izvješća za 2010., KLASE: 602-07/02-11-01-1, URBROJ: 2109/01-02-10-16, 
od 18. veljače 2011., koje je Upravno vijeće prihvatilo na svojoj sjednici održanoj 18. 
veljače 2011.  
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
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e) Javna vatrogasna postrojba Čakovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Izvješće o radu i Financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe 

Grada Čakovca za 2010., koje je Upravno vijeće JVP-a Grada Čakovca prihvatilo 
Odlukom KLASE: 214-01/11-01/5, URBROJ: 2109/2-03-11-01, na svojoj 9. sjednici, 
održanoj 1.02.2011. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
U vijećnici je trenutno prisutno 17 vijećnika. 
 
Točka 4.  
 
Donošenje Odluke o usvajanju godišnjeg izvješća „Međimurskih voda“ d.o.o. Čakovec 
o prikupljenim i utrošenim sredstvima te izvedenim radovima temeljem povjerenih 
javnih ovlasti za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2010. 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se : 

1. Godišnje izvješće o prikupljenim i utrošenim sredstvima te izvedenim radovima 
za razdoblje 01.01.-31.12.2010. s pripadajućim prilozima; 

2. Godišnje izvješće o stanju fakturiranih i naplaćenih sredstava za razdoblje 
01.01.-31.12.2010.; 

3. Godišnje izvješće o prijenosu novčanih sredstava i obračun manipulativnih 
troškova za razdoblje 01.01.-31.12.2010. 

 
„Za“ je glasovalo 17 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“,  0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 5.  
 
Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine 

 
„Za“ je glasovalo 17 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
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Gradonačelnik je dao riječ Dariu Banu, dipl. ing. građ. – voditelju Sektora upravljanja 
projektima u Međimurskim vodama d.o.o. Čakovec, a govornici su bili i Marijan Reich, 
Branko Šalamon, Zlata Zorko, Dragutin Vugrinec, Đuro Bel. 
 
U vijećnici je trenutno prisutno 19 vijećnika. 
 
Točka 2.  
 
Donošenje Odluke o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu gradonačelnika od 1. 
srpnja do 31. prosinca 2010. 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 

            Usvaja se Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika Grada Čakovca od 1. 
srpnja 2010. do 31. prosinca 2010., KLASE: 021-05/11-01/4, URBROJ: 2109/02-1-11-4, 
od 21. veljače 2011. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 3.  
 
Donošenje Odluke o donošenju DPU Gospodarska zona Istok – sjeverni dio u Čakovcu  
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Marijan Reich u ime Odbora za prostorno planiranje, Josip Varga 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje 
 
Odluku o donošenju DPU Gospodarska zona Istok – sjeverni dio u Čakovcu 

 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 6.  
 
Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2010. 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2010. 
 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Izvješće prihvaćeno jednoglasno. 
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Točka 7.  
 
Usvajanje Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2010. 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 

            Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2010. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Izvješće prihvaćeno jednoglasno. 
 
Točka 8.  
 
Usvajanje Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Čakovec za 2010. 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Čakovec za 2010. 

 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Izvješće prihvaćeno jednoglasno. 
 
Točka 9.  
 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ostvarivanju prava na pristup 
informacijama 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o ostvarivanju prava na pristup 

informacijama 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 10.  
 
Donošenje Odluke o pokretanju postupka za ocjenu ustavnosti Zakona o porezu na 
dohodak Ustavnom sudu RH 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Đuro Bel, Branko Šalamon 
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Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Pokreće se postupak za ocjenu ustavnosti Zakona o izmjenama i dopunama 

Zakona o porezu na dohodak (NN RH 80/10) te se prijedlog za pokretanje postupka 
upućuje Ustavnom sudu Republike Hrvatske. 

 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 11.  
 
Donošenje Odluke o kriterijima i načinima provođenja ocjenjivanja službenika uprave 
Grada Čakovca 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Đuro Bel, Branko Šalamon, Andrej Pal, Dragutin Vugrinec, Zlata 
Zorko 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o kriterijima i načinima provođenja ocjenjivanja službenika uprave 

Grada Čakovca 
 

„Za“ je glasovalo 18 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“,1 je bio „suzdržan“ pa 
predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena većinom glasova. 
 
Točka 12.  
 
Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o obavljanju dimnjačarskih 
poslova 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova 

 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 13.  
 
Donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 
napuštenim i izgubljenim životinjama 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Đuro Bel, Branko Šalamon, Dragutin Vugrinec, Zlata Zorko, Josip 
Varga, Marijan Reich 
 
U vijećnici je trenutno prisutno 18 vijećnika. 
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Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama 
 

„Za“ je glasovalo 18 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 14.  
 
Donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta 
u vlasništvu RH na području Grada Čakovca za k.o. Čakovec, Gornji Pustakovec, 
Ivanovec, Krištanovec, Kuršanec, Mačkovec, Mihovljan, Savska Ves, Šandorovec, 
Totovec i Žiškovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Grada Čakovca za k.o. Čakovec, Gornji Pustakovec, 
Ivanovec, Krištanovec, Kuršanec, Mačkovec, Mihovljan, Savska Ves, Šandorovec, 
Totovec i Žiškovec 
 

„Za“ je glasovalo 18 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 1 je bio „suzdržan“ pa 
predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena većinom glasova. 
 
Točka 15.  
 
Donošenje Odluke o prodaji zemljišta na Sajmištu u Čakovcu 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Branko Šalamon, Stjepan Kovač, Andrej Pal, Zlata Zorko, Đuro 
Bel, Romano Bogdan, Marijan Reich 
 
U vijećnici je trenutno prisutno 19 vijećnika. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 
Odluku o prodaji zemljišta na Sajmištu u Čakovcu 

 
„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 

pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 16.  
 
Donošenje Odluke o potvrđivanju Zaključka o Odlagalištu za neopasni otpad Totovec 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
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Odluku o potvrđivanju Zaključka o Odlagalištu za neopasni otpad Totovec 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 

 
Točka 17.  
 
Davanje Suglasnosti Dječjem vrtiću Čakovec na uvođenje četverosatnog programa za 
djecu s teškoćama u razvoju 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje: 
 

 Suglasnost Dječjem vrtiću Čakovec na uvođenje četverosatnog programa za 
djecu s teškoćama u razvoju, prema Odluci Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Čakovec, 
KLASE: 003-06-01/11-182-01, URBROJ: 2109-73/11-02, od 10. veljače 2011. 
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Suglasnost dana jednoglasno. 
 
Točka 18.  
 
Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Odluke o ostvarivanju prava na 
pristup informacijama 
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Nitko nije sudjelovao u raspravi. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Izvješće o provedbi Odluke o ostvarivanju prava na pristup 

informacijama, KLASE: 021-05/11-01/16, URBROJ: 2109/2-04-11-01, od 18. veljače 
2011.  
 

„Za“ je glasovalo 19 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 0 su bila „suzdržana“ 
pa predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena jednoglasno. 
 
Točka 19.  
 
Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Čakovca u 2010.  
 
Raspravu otvara predsjednik Gradskog vijeća. 
 
U raspravi su sudjelovali: Vanja Ovčar, Veselin Biševac, Branko Šalamon, Karolina Juzbašić, 
Davor Bratković, Đuro Bel, Andrej Pal, Romano Bogdan, Stjepan Vranović, Josip Varga 
 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje sljedeću Odluku: 
 
Usvaja se Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Čakovca u 2010., prihvaćeno na 

8. sjednici Savjeta mladih Grada Čakovca, održanoj 17. veljače 2011. 
 

„Za“ je glasovalo 18 vijećnika, 0 ih je glasovalo „protiv“, 1 je bio „suzdržan“ pa 
predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je Odluka donesena većinom glasova. 
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Predsjednik Gradskog vijeća zaključio je sjednicu u 14.56 sati. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Čakovca najavio je sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 
 
KLASA: 021-05/11-01/40 
URBROJ: 2109/2-02-11-08 
Čakovec, 03. ožujak 2011. 

 
 
     PROČELNIK                                       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA  

      mr. sc. prava Dragica Kemeter       Gordan Vrbanec, ing. el. 


